

金融英语阅读：中银香港7月8日招股集资20-30亿美元 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/472/2021_2022__E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_472587.htm

英文：BoC Hong Kong to launch 2-3 bln usd IPO on July 8 - report Bank of China (Hong Kong) Ltd will launch a 2-3 bln usd initial public offering on July 8, the Standard reported, citing sources close to the deal. The newspaper said the Stock Exchange of Hong Kong gave its approval for BoC Hong Kongs listing on Thursday. A meeting to set the price of the shares may start on July 19, with allocation of shares to institutional investors to follow over the weekend of July 20 and 21. The newspaper said the bank is likely to offer bonus shares. BoC Hong Kong is tentatively scheduled to list on the SEHK main board on July 25, it added.

中文：报道 - 中银香港7月8日招股集资20-30亿美元 《英文虎报》引述市场消息透露, 中银香港将于7月8日公开招股, 集资额介乎20-30亿美元。中银香港上周四已获联交所批准上市。报道指, 股份将在7月19日订价, 机构投资者配发日期为7月20、21日, 该行并会发行红股。报道指, 中银香港初定7月25日在主板上市。100Test 下载频道开通, 各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com